

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

HOPITAL GENERAL DE YAOUNDE

DIRECTION GENERALE

B.P. 5408 – Yaoundé

Tél. : (237) 221.31.81 - 221.20.18

Fax : (237) 221.20.15



REPUBLIC OF CAMEROON

Paix – Travail – Patrie

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

GENERAL HOSPITAL OF YAOUNDE

DIRECTORATE GENERAL

Yaoundé, le

19 DEC 2024

COMMUNIQUE N° 2224 E024 /C/MSP/HGY/CIPM/24

PORTANT ANNULATION DE L'AVIS D'APPEL D'OFFRES N°004/AONO/HGY/CIPM/24 DU 28 NOVEMBRE 2024 EN PROCEDURE D'URGENCE POUR LES ACTIVITES DE GARDIENNAGE, DE SURVEILLANCE ET DE CONTROLE DES ACCES A L'HÔPITAL GENERAL DE YAOUNDE POUR LE COMPTE DE L'EXERCICE 2025.

Le Directeur Général de l'Hôpital Général de Yaoundé, Maître d'Ouvrage, porte à la connaissance du public que Conformément à l'article 102(1) du Code des marchés publics qui stipule que « le Maître d'Ouvrage ou le Maître d'Ouvrage Délégué peut annuler un appel d'Offres, sans qu'il y ait lieu à réclamation. Toutefois, les offres sont déjà ouvertes, cette annulation est subordonnée à l'accord de l'autorité chargée des marchés publics »,

L'Avis d'Appel d'Affres N°004/AONO/HGY/CIPM/24 du 28 Novembre 2024, en procédure d'urgence pour les activités de gardiennage, de surveillance et de contrôle des accès à l'Hôpital Général de Yaoundé pour le compte de l'exercice 2025, publié le 02 Décembre 2024 au JDM et dont la date d'ouverture des offres est programmée pour se tenir le 27 décembre 2024, est **ANNULE** dès publication de la présente décision.

LE DIRECTEUR GENERAL,

Maître d'Ouvrage,

Copies :

- MINMAP
- ARMP
- Pdt/CIPM



P. Essomba Noel Emmanuel

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

HOPITAL GENERAL DE YAOUNDE

DIRECTION GENERALE

B.P. 5408 – Yaoundé
Tél. : (237) 221.31.81 - 221.20.18
Fax : (237) 221.20.15



REPUBLIC OF CAMEROON
Paix – Travail – Patrie

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

YAOUNDE GENERAL HOSPITAL

DIRECTORATE GENERAL

Yaoundé,

19 DEC 2024

COMMUNIQUE N° **2224-024**/C/MSP/HGY/CIPM/24
**CANCELLATION OF CALL FOR TENDER NOTICE N°004/AONO/HGY/CIPM/24 OF
NOVEMBER 28, 2024 AS AN EMERGENCY PROCEDURE FOR CUSTODY, SURVEILLANCE
AND ACCESS CONTROL ACTIVITIES AT THE GENERAL HOSPITAL OF YAOUNDE FOR
THE 2025 FINANCIAL YEAR.**

The Director General of the Yaoundé General Hospital, Project Owner, informs the public that in accordance with article 102(1) of the Public Procurement Code which stipulates that *“the Project Owner or the Project Owner Delegate, may cancel a call for tenders, without there being any grounds for complaint. However, the offers are already open, this cancellation is subject to the agreement of the authority responsible for public procurement,”*

Tender Notice N°004/AONO/HGY/CIPM/24 of November 28, 2024, in emergency procedure for guarding, surveillance and access control activities at the Yaoundé General Hospital for the account of the 2025 financial year, published on December 2, 2024 in the JDM and whose opening date for offers is scheduled to be held on December 27, 2024, is **CANCELED** upon publication of this decision.

THE GENERAL DIRECTOR,
Project Owner,

Copies :

- MINMAP
- ARMP
- Pdt/CIPM



Pr Essomba Noel Emmanuel